
ΕΡΩΤΗΣΗ

Θεσσαλονίκη, 21/02/2022

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας

ΘΕΜΑ: «Αντιδράσεις ξενοδόχων για εγκατάσταση φωτοβολταϊκών στα Άνω
Πεδινά Ιωαννίνων»

Κύριε Υπουργέ,

Σε συνάντηση των πρόεδρων της Ένωσης Ξενοδόχων Π.Ε. Ιωαννίνων, της
Ομοσπονδίας Ενοικιαζόμενων Δωματίων και Καταλυμάτων Π.Ε. Ιωαννίνων και της
Ένωσης Τουριστικών Επιχειρήσεων Ζαγορίου με τον Μητροπολίτη Ιωαννίνων,
συζητήθηκε το ζήτημα της ενδεχόμενης λειτουργίας φωτοβολταϊκού πάρκου στα Άνω
Πεδινά. Οι Πρόεδροι των αναφερόμενων Φορέων εξέφρασαν - για λογαριασμό των
τοπικών επιχειρηματιών και πολιτών - τους προβληματισμούς και ενδοιασμούς τους
έναντι της εν λόγω πρόθεσης της Μητρόπολης. Σημειωτέον, η Μητρόπολη Ιωαννίνων
έχει εξασφαλίσει από τη ΡΑΕ τρεις βεβαιώσεις παραγωγού ενέργειας συνολικής ισχύος
40,4  MW  για ισάριθμα πάρκα στην Ήπειρο,  με το ένα από αυτά να τοποθετείται στο
Δημοτικό Διαμέρισμα Άνω Πεδινών του Δήμου Ζαγορίου. Οι Πρόεδροι επιπρόσθετα
κατά τη συνάντηση επισήμαναν και υπενθύμισαν ότι έχει κατατεθεί ο φάκελος της
υποψηφιότητας για την ένταξη του Γεωπάρκου Βίκου - Αώου στα Μνημεία Πολιτιστικής
Κληρονομίας της UNESCO και εξέφρασαν την εκτίμηση ότι ένα τέτοιο έργο θα
αλλοιώσει τα μοναδικά και ιδιαίτερα φυσικά και πολιτιστικά χαρακτηριστικά της περιοχής
του Ζαγορίου.

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεστε όπως ανακληθεί η βεβαίωση παραγωγού ενέργειας της ΡΑΕ, η σχετίζουσα
με το Δημοτικό Διαμέρισμα Άνω Πεδινών του Δήμου Ζαγορίου, δεδομένου ότι θα πληγεί
ανεπανόρθωτα αφενός το φυσικό και πολιτισμικό τοπίο της ευρύτερης περιοχής,
ελκύοντας και επιπλέον δυνητικούς ενδιαφερόμενους επενδυτές στο μέλλον στην
παραγωγή ενέργειας, και αφετέρου θα πληγεί η βιωσιμότητα των ήδη
δραστηριοποιούμενων επιχειρήσεων;

Ο ερωτών Βουλευτής
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